
!"<a~Li l"lm:n)' i r'v;,;:-:~_"': KCZ!E:-Q;Ov...y 

42-350 K 0 Z lEG lOW Y 
ul. PI. Mon;uszki 14 

VlO] . s!qsk;e 

Nr OR-BR.0002.13 .2019 

PROTOKOL Nr XIII12019 

z trzynastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 28 listopada 2019 r. w godzinach 15,00 - 17,45 
w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

I. Nr 121IXI1II2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok. 

2. Nr 122001/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 1230011/2019 w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku 
od nieruchomosci. 

4. Nr 124001Il2019 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 41NI/2015 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie wyboru metody ustalania oplat 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej oplaty. 

5. Nr 1251X1III2019 w sprawie zmiany Uchwaly nr 272/XXXVIII /2017 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania 
i kontroli dotacji dla przedszkoli i szk61 niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy 
i Miasta Kozieglowy przez podmioty nienaleZljce do sektora finans6w publicznych. 

6. Nr 126001112019 w sprawie przyjycia Programu Wsp61pracy Gminy i Miasta Kozieglowy 
z organizacjami pozarz'ldowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadz'lcymi 
dzialalnosc po:i:ytku publicznego na 2020 rok. 

7. Nr 1271XI1I/2019 w sprawie sprzedaty nieruchomosci polozonej w obrybie Gniazd6w
Mzyki. 

8. Nr 1281XIII/2019 w sprawie zmiany miejscowych plan6w zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 

9. Nr 129IXIIl/2019 w sprawie oceny aktualnosci Studium uwarunkowail i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych plan6w zagospodarowania 
przestrzennego. 

Podjyte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi'l zal'lczniki 
od nr I do nr 9 do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
Radnych obecnych na sesji: IS (pelny sklad Rady GiM Kozieglowy). 
Spoza Rady w Sesji uczestniczyli : 

Miasta Pani Joanna 
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Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB'lk 
Radca prawny Urz~du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Kierownicy referat6w Urz~du GiM Kozieglowy: Edward Kaczmarzyk, Przemyslaw 
Kolodziejczyk 

Przewodnicz'lcy Samorz'ldu Mieszkaitc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 

Porzadek obrad sesji: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porz'ldku obrad. 
3. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 r. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku 

od nieruchomosci. 
8. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 41NI/20I5 Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie wyboru metody ustalania oplat 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej oplaty. 

9. Podj~cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly nr 272IXXXVlII/2017 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli 
dotacji dla przedszkoli i szk61 niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy przez podmioty nienalez'lce do sektora finans6w publicznych. 

10. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Programu Wsp6lpracy Gminy i Miasta Kozieglowy z 
organizacjami pozarz'ldowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadz'lcymi 
dzialalnosc poZytku publicznego na 2020 rok. 

II. Podjycie uchwaly w sprawie sprzedaZy nieruchomosci polozonej w obr~bie Gniazd6w
Mzyki. 

12. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany miejscowych plan6w zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 

13. Podj~cie uchwaly w sprawie oceny aktualnosci Studium 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 
przestrzennego. 

uwarunkowan i kierunk6w 
plan6w zagospodarowania 

14. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
IS. Informacja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie miydzysesyjnym. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i informacje. 
18. Zakonczenie obrad 13 Sesji. 

Porz'ldek obrad stanowi zal'lcznik nr 10 do protokolu. 



3 

przebieg obrad: 
Ad.pktl 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesjy radnych, zaproszonych gosci , oraz wszystkich zebranych. 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zgodnie z list,! 
obecnosci w sesji uczestniczy 15 radnych. 
Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Listy obecnosci radnych i sohysow i stanowi'l zal'lczniki nr II, 12 do protokolu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze porz'ldek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni byd'l zglaszac wnioski w sprawie zmian porz'ldku 
obrad sesji. Wnioskow nie zglaszano. Porz'ldek obrad zostal przyjyty 15 glosarni "za" 
Qednoglosnie) . 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'!cznik nr 13 do protokolu. 

Nim przyst'lpiono do realizacji porz'ldku obrad Pani Przewodnicz,!ca poinformowala, 
ze na dzisiejsZ<j sesjy przybyli mieszkancy Cynkowa, ktorzy chcieli Radzie przedstawic prosby 
o udostypnienie wodoci,!gu, 0 ktory staraj,! siy od co najmniej 5 lat. Zwracaj,! siy z prosb'l 
do Rady, Pana Burmistrza i Dyrektora Zespolu Uslug Komunalnych 0 budowy odcinka 

wodoci'lgu . 
W imieniu wnioskodawcow zabral glos wlasciciel jednej z nieruchomosci i prosil 
o udostypnienie wody, bo przyjezdzaj'lc musz'l przywozic z sob,! wody, co jest bardzo uci'lzliwe. 
Poinformowal, ze zamierzaj'l siy budowac i woda jest niezbydna. 
Pani Przewodnicz'lca dodala, ze wnioskodawcy chc'l uczestniczyc w kosztach budowy 
wodoci,!gu i prosz'l 0 pomoc w zalozeniu niewielkiego odcinka wodoci'lgu - do lesniczowki. 
Burmistrz Pan Jacek Slyczka poinformowal , ze samorz'!d jest otwarty na poprawy 
infrastruktury, niemniej jednak przyjyte wytyczne i uwarunkowania, ktore stoj'l u podstaw sieci 
wodoci'lgowej mozna uzyskac w Zespole Uslug Komunalnych. Jezeli wniosek jest zlozony lub 
zostanie ponowiony, zostanie przez Dyrektora ZUK rozpatrzony. Poinformowal, ze Gmina 
i Miasto Kozieglowy co roku podejmuje rozbudowy i modemizacjy sieci wodoci,!gowej, 
jednakze zawsze u podstaw jest rachunek ekonomiczny, ktory przejawia siy tzw. zwrotem 
poniesionych nakladow. I tak np. projekt wodoci'lgu ul. Szkolna w miejscowosci Lgota 
Mokrzesz i Lg.Goma nie otrzymal dofinansowania, poniewaz dla WojewOdzkiego Funduszu 
Ochrony Srodowiska efekt ekonomiczny ilosci przyl,!czy w stosunku do wartosci tego 
wodoci,!gu jest niewystarczaj,!cy. Tylko i wyl'lcznie deklaracja pozwolenia na budowy , 
istniej,!ce budynki lub deklaracja odbioru okrdlonej ilosci wody pozwala ewentualnie rozpatrzec 
wniosek. Jezeli S'l tam budynki zarnieszkale, zlozone S,! wnioski 0 przyl,!czenie, bydziemy siy 
pozytywnie odnosic . Wyrazil tez nadziejy ze pozytywnie przejdziemy przez procedure; 
uzgodnien z Wojewodzkim Funduszem Ochrony Srodowiska odnosnie ul. Szkolnej w Lgocie 
Mokrzeszy i Lgocie Gomej. Mozliwe, ze odcinek wodoci'lgu w Cynkowie nie jest zbyt 
kosztochlonny, ale takie S'l zasady w Wojewodzkim Funduszu Ochrony Srodowiska. 
Poinformowal , ze dzisiejszy wniosek bydzie odnotowany w protokole z posiedzenia Rady. 
Wniosek naleZy zloZyc do Zespolu Uslug Komunalnych i jezeli warunki techniczne pozwol'! 
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Nie jest jednak wskazana budowa w partnerstwie 
bye problemy z realizacjll i rozliczeniem. lezeli 

rozmowa bydzie kontynuowana , to WY!llcznie w oparciu 0 warunki techniczne, pozwolenie 
na budowy i realizacjy inwestycji przez Gminy. 

Pani Przewodniczllca Rady podkreslila, ze bydziemy robie wszystko, by w przysz!osci woda 
zostala doprowadzona do posesji Wnioskodawc6w. Dalsze dzialania bydll naleZaly do Zespolu 
Uslug Komunalnych oraz niezbydne jest uzyskanie pozwolenia na budowy. Podziykowala 
Wnioskodawcom za przybycie, a nastypnie og!osi!a 5 minutowll przerwy w obradach. 

Ad. pkt 3 

Po og!oszonej przerwie w obradach przystllpiono do realizacji porzlldku obrad. 
Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok6! z poprzedniej 
sesji wywieszony by! na tablicy ogloszen i by! do wgllldu w Biurze Rady , kazdy mial 
mozliwose zapoznania siy z nimi. W regulaminowym terminie nie wplyny!y zadne poprawki 
blld± uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wiyc przystllPienie do glosowania nad 
przyjyciem protokolu. 

Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odby!a siy w dniu 24 pa±dziemika 2019 roku zostal przyjyty 
15 g!osami "za" (jednog!osnie). 

Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwa! i Wniosk6w 
w skladzie: I. Pan Leonard Jagoda 

2. Pan Wojciech Chrapek 
3. Pan Tomasz Lebiocki 

Ad. pkt 5 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2019 r. 
(za1llcznik ill 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
W zwillzku z awarill systemu do glosowania ,Przewodniczllca Rady zarzlldzi!a glosowanie jawne. 

Uchwala 1211XIIl/2019 w sprawie zmian w budzecie 2019 roku zostala przyjyta 15 g!osami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt6 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( za1llcznik ill 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
W zwillzku z awarill systemu do glosowania , Przewodniczllca Rady zarzlldzila glosowanie 
jawne. 

Uchwala Nr 1221XI1I/2019 w sprawie zmlan Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyjyta 15 glosami "za" (jednog!osnie). 
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Ad. pkt 7 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci 
rocznych stawek podatku ad nieruchomosci (zalqcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

W zwi~zku z awariq systemu do glosowania , Przewodniczqca Rady zarzqdzila glosowanie 
Jawne. 

Uchwala Nr 123!XIIII2019 w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku 
ad nieruchomosci zostala przyjyta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Przewodniczqca Rady oglosila 10 minutowq przerwy. 

Ad. pkt 8 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly 
Nr 41IVI12015 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie wyboru 
metody ustalania oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 
tej oplaty (zalqcznik nr 17 do protokolu). 
Burmistrz Pan Jacek Slyczka poinformowal, ze odczytany projekt uchwaly dotyczy bardzo 
wamego zadania, kt6re realizuje Gmina i Miasto Kozieglowy ad kilku lat, zgodnie z ustawq 
a czystosci i porzqdku w gminach. Propozycja byla przedmiotem wnikliwej i merytorycznej 
dyskusji na wsp6lnym posiedzeniu Komisji. Wyrazil nadziejy, ze na dzien dzisiejszy 
zaproponowane stawki wyczerpujq koszty zwiqzane z tq operacjq z podmiotem , z kt6rym 
Gmina i Miasto Kozieglowy rna zawart~ umowy. Aby zapewniony byl bezpieczny odbi6r 
odpad6w niezbydne Sq regulacje cenowe. Ta sytuacja nie dotyczy tylko Gminy i Miasta 
Kozieglowy, ale calego obszaru. Ze wzglydu na wzrost czynnik6w cenotw6rczych pomioty 
drastycznie podnosz~ stawki za tony odbieranych odpad6w, zar6wno segregowanych jak 
i niesegregowanych. Ma nadziejy, ze zaproponowana stawka spowoduje utrzymanie umowy 
z operatorem, a umowa zawarta jest do czerwca 2021 r. Na ostatniej sesji podejmowana byla 
uchwala intencyjna a przystqpieniu do zwiqzku komunalnego w Zawierciu. Wartosc, jakq miasto 
Zawiercie bydzie placilo na rzecz tego podmiotu wynosi 25 zl. Stqd szukanie operatora 
w obecnej sytuacji nie rna sensu. Poinformowal, ze Gmina i Miasto Kozieglowy jest po wykupie 
wszystkich koszt6w na odpady ad operatora , a j est to tez pewne wyj scie 
w nieprzewidzianych sytuacjach, kt6re mogq siy wydarzyc. PodkreSlil, ze zaproponowane stawki 
s~ minimalne , kt6re gwarantujq kontynuowanie umowy po nowym roku z obecnym 
operatorem. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 124!XIIII2019 w sprawie zrniany Uchwaly Nr 41IVI/2015 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie wyboru metody ustalania oplat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej oplaty zostala przyjyta 15 
glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad.pkt9 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly 
nr 272IXXXVlII/2017 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie 
trybu udzie1ania. rozliczania i kontroli dotacji dla przedszkoli i szk61 niepublicznych 
prowadzonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy przez podmioty nienalez~ce do sektora 
finans6w pubJicznych ( zal~cznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 125/X11I12019 w sprawie zmiany Uchwaly nr 272IXXXVIII/2017 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli 
dotacji dla przedszkoli i szk61 niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy przez podmioty nienalez'lce do sektora finans6w publicznych zostala przyjo;ta 
15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie prZYJo;cla Programu 
Wsp61pracy Gminy i Miasta Kozieglowy z organizacjami pozarz'ldowymi oraz innymi 
uprawnionymi podmiotami prowadz'lcymi dzialalnosc po:i:ytku publicznego na 2020 rok 
( zal'lcznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1261XIII/2019 w sprawie przyjo;cia Programu Wsp61pracy Gminy i Miasta 
Kozieglowy z organizacjami pozarz'ldowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 
prowadz'lcymi dzialalnosc po:i:ytku publicznego na 2020 rok zostala przyjyta 15 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad.pktl1 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie sprzeda:i:y nieruchomosci 
polozonej w obro;bie Gniazd6w-Mzyki ( za1'lcznik nr 20 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1271XIIl/2019 w sprawie sprzeda:i:y nieruchomosci polozonej w obro;bie 
Gniazd6w-Mzyki zostala przyjo;ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

Przysto;puj'lC do realizacji kolejnego punktu porz'ldku obrad Pani Przewodnicz'lca Rady 
poinformowala, ze przysto;pujemy do zmiany miejscowych plan6w zagospodarowania 
przestrzennego we wszystkich miejscowosciach , kt6re pi any posiadaj~. Korekty obejmuj'l 
zmiany, kt6re prawidlowo reguluj'l odro;bne przepisy: 

I) ograniczenie budowy w odleglosci 15 m. od ciek6w wodnych bydzie wynosic 1,5 m. 
2) ograniczenie budowy w odleglosci 25 m. od teren6w lesnych obecnie bydzie wynosic 

6m. 
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3) na terenach uslugowych i przemyslowych likwiduje siy ograniczenia dotycZllce 
ksztaltowania geometrii dach6w , dopuszcza siC; dachy lukowe 

4) umozliwiona zostaje w zabudowie mieszkaniowej lokalizacja budynku gospodarczego 
we frontowej czc;sci dzialki. 

Takie zmiany slj zaproponowane w zwiljzku z licznymi prosbami mieszkaI1c6w. We wszystkich 
miejscowosciach slj te same zapisy. 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany miejscowych 
plan6w zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy ( zalljcznik nr 21 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1281XI1I/2019 w sprawie zmiany miejscowych plan6w zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjc;ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 13 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie oceny aktualnosci Studium 
uwarunkowail i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych plan6w 
zagospodarowania przestrzennego ( zalljcznik nr 22 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1291XI1I12019 w sprawie oceny aktualnosci Studium uwarunkowail i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego 
zostala podjyta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 14 

Burmistrz Pan Jacek Slyczka przedstawil informacjy 0 dzialalnosci w okresie 
miydzysesyjnym: 

- w zwiljzku z rewitalizacjlj obszar6w, kt6re otrzymaly dofinansowanie, a Slj to parafie 
Koziegl6wki, Kozieglowy i Pinczyce, zobowiljZano siy do uruchomienia dw6ch projekt6w 
miykkich . Jeden z nich realizowany przez Gminno-Miejski Osrodek Pomocy Spolecznej jest 
na etapie finaliwwania. Czeka nas jeszcze jeden projekt odnosnie uruchomienia swietlic dla 
dzieci z obszar6w rewitaliwwanych. Wniosek koncowy jest taki, ze GMOPS przy pomocy w/w/ 
parafii oraz Gminy i Miasta Kozieglowy bydzie realizatorem projektu. Z tematem srodk6w 
"twardych" wiljZe siy efekt spelnienia cel6w przy pomocy projekt6w miykkich. Jezeli chodzi 
o rewitalizowany obszar Przedszkola w Starej Hucie realizowany jest projekt miykki. Mamy tez 
drugi obszar zwiljZany z przedszkolem w Pinczycach - od drugiego semestru przyszlego roku 
musi bye uruchomiony dodatkowy oddzial przedszkolny. Wym6g jest bezwzglydny. Wyrazil 
nadziejc;, ze pojawilj siy projekty konkursowe i wnioski bydlj skladane. Trwajlj i trwac bydlj 
prace nad budzetem 2020 roku. Jestesmy w okresie konc6wki okresu programowania, konczymy 
rozpoczyte projekty w ramach srodk6w zewnytrznych; 
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- bral udzial w konferencji "Aktywni na wsi" organizowanej przez Osrodek Doradztwa 
Rolniczego nacechowanej na aktywnose obszar6w wiejskich; 

- wraz z Radnym Panem Wojciechem Chrapkiem uczestniczyli w konferencji - wojew6dztwo 
slqskie wchodzi w obszar realizacji programu, kt6ry bydzie obejmowal przez portal gminy 
obslugy potencjalnych inwestor6w. Stqd wnioski by Katowicka Strefa Ekonomiczna miala na 
obszarze naszej Gminy takie grunty - bye moze po rozmowach z wlascicielami moze uda siy 
wskazae tereny pod inwestycje w Markowicach; 

- zakonczyl siy proces likwidacji Gminnej Sp61dzielni w Kozieglowach, od kilku dni Gminajest 
samodzielnym dysponentem obiektu. Chcemy przystqpie do inwentaryzacji i wsp61nie z Komisjq 
Spolecznq lub Komisjq Wsp61nq Rady dokonae kwerendy najlepszego rozwiqzania w kierunku 
modemizacji budynku pod potrzeby zlobka; 

- odbylo siy spotkanie na temat spomego odcinka wodociqgu Siedlec DUZy-Kozieglowy, 
wybudowanego w latach 90-ych przez Firmy na wlasne potrzeby. Do konca Miesiqca Firma 
ta rna siy wypowiedziee na pismie co do plan6w przekazania wodociqgu. Jesli Firma nie zajmie 
stanowiska musimy szukae innych rozwiqzan , by bye dysponentem sieci; 

- ruszyly prace przy Palacu Biskup6w , do konca tygodnia obszar od strony Apteki rna bye 
udostypniony do uZytkowania. Ma nadziejy, ze druga czyse bydzie zrealizowana zgodnie 
z harmonogramem i proces inwestycyjny zostanie zamkniyty; 

- w Starostwie i w miescie Czystochowa odbylo siy spotkanie w sprawie Regionalnych 
Inwestycji Terytorialnych i perspektyw finansowych wojew6dztwa slqskiego. Powolano 
Zwiqzek Gmin i Powiat6w Subregionu P6lnocnego. Starosta Pan Piotr Kolodziejczyk zostal 
Czlonkiem Zarzqdu Stowarzyszenia. Burmistrz GiM Kozieglowy zostal czlonkiem Komisji 
Rewizyjnej . 

- w zakresie komunikacji publicznej - na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy mamy zapewnionq 
podstawowq komunikacjy poprzez komunikacjy szkolnq i powiatowq. Dokonano analizy tras 
i pomimo skladanych przez soltys6w i radnych wniosk6w, przez trzy miesiqce z okreslonych 
miejscowosci z komunikacji mieszkancy nie korzystajq. Musimy dokonae korekty by za puste 
przewozo-kilometry nie placi6. Komunikacja regionalna realizowana jest bez przeszk6d przez 
PKS Czystochowa. Byly w tym temacie rozmowy i PKS zapewnia, ze komunikacja bydzie 
utrzymana. Jedyny problem to bardzo mala ilosc os6b korzystajqcych z kursu Mzyki-Gniazd6w
Kozieglowy.Opr6cz PKS-u pojawiajq siy inne podmioty i jezeli otrzymajq koncesjy 
na wspommany odcinek Kozieglowy-Czystochowa otrzymajq zgody na korzystanie 
z przystank6w; 

- zlozony zostal wniosek 0 pozwolenie na budowy kotlowni gazowej w Zespole Szk61 
w Kozieglowach . Z Zakladu Gazownictwa otrzymaliSmy odpowiedz ze w czerwcu 2020 roku 
wykonajq warunki i w6wczas bydzie mozna podlqczy6 zaprojektowanq kotlowniy; 
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- w szkolach odbywaly SIt; ogniska patriotyczne 0 wyj,!tkowym poziomie artystycznym, 
za co podzit;kowal . Podzit;kowal r6wniez za organizacjt; i udzial w obchodach niepodleglosci , 
kt6re odbyly sit; w Parafii Pinczyce, a wsp610rganizatorem byla Ochotnicza Straz Pozama i Kolo 
Gospodyn Wiejskich z miejscowosci Stara Huta; 

- sprawa rozwoju inwestycji liniowych - wniosek do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony 
Srodowiska dotycz'!cy budowy wodoci,!gu ul. Szkolnej w Lgocie G6mej i Mokrzeszy ulega 
pewnej korekcie, ale nie wiemy czy otrzyma dofinansowanie . Natomiast projekt budowy 
kanalizacji sanitarnej w Lgocie Nadwarciu, kt6ry mial 108 deklarowanych przyl,!czy , rna 

wykonanych tylko 38 przyl,!czy .Aby byla pewnosc , ze rachunek cel6w ekologicznych bt;dzie 
spelniony, to przynajmniej 50% przyl,!czy powinno bye wykonanych. Prosil Radnego i Pani,! 
Soltys 0 rozpropagowanie tej informacji wsr6d mieszkanc6w, poniewaz jezeli nie domkniemy 
tego zadania efektem ekologicznym nie ruszymy dalej; 

- w Zespole Szk61 w Kozieglowy odbyla sit; spartakiada dzieci zorganizowana przez Przedszkole 
w Kozieglowach. Po raz pierwszy wyst,!pily w niej wszystkie przedszkola z terenu Gminy 
i Miasta Kozieglowy, r6wniez przedszkola niepubliczne; 

- rozpocz'!l sit; cykl konferencji organizowanych z Jurajskim Osrodkiem Wsparcia 

Ekonomiczno-Spolecznego w zakresie partnerstwa lokalnego. Podzit;kowal instytucjom 
i podmiotom bior'!cym udzial w konferencji i zapraszal do dalszego uczestnictwa . Mysli, 
ze wypracowane wnioski bt;d,! stanowily podstawt; do nowej strategii rozwoju GiM Kozieglowy; 

- odbylo sit; spotkanie Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej, na kt6rym podejmowane byly 
dwa obszary. Pierwszy obszar to obwodnica Koziegl6w i Gniazdowa - propozycja studium 

korytarzowego zostala przez Komisjt; zaakceptowana z pewnymi uwagami. Bt;d,! konsultacje 
spoleczne dotycz'!ce co najmniej trzech miejscowosci: Gniazd6w, Wojslawice i Kozieglowy. 
Na tym spotkaniu juz byly pewne sygnaly od przedsit;biorc6w i os6b fizycznych dotycz'!ce 
przebiegu korytarza obwodnicy. Mysli, ze poprawki zostan,! uwzglt;dnione po naszym pismie . 
Na tym spotkaniu przedstawiano dokumentacjt; kanalizacji sanitarnej dla zlewni Kozieglowy. 
Poinformowal, ze pomimo 7 letnich prac i tego, ze oczyszczalnia w Kozieglowach dziala, 
nie jestesmy w stanie ustalie projektu sieci dla Koziegl6w. Musimy rozpoczynac prace 
projektowe od oczyszczalni w kierunku ul. Woznickiej w stront; Gniazdowa. Ma nadziejt;, ze 27 
mieszkanc6w, kt6rzy nie S,! zainteresowani t'! inwestycj,! i nie wyrazili zgody uda sit; jeszcze 
przekonac , by wyrazili zgodt; na przebieg sieci i Gmina uzyska prawo do dysponowania 
gruntem. Tematjest bardzo trudny. Musimy sit; trzymae gl6wnego szkieletu drogi wojew6dzkiej 

i w czt;sci obszaru mamy zgodt; na wejscie; 

- omawiany byl temat zwi,!zany z sieci,! gazownicz,! na terenie Gminy Kozieglowy . Bt;dzie 
spotkanie z Kierownikiem Rozwoju Sieci Gazowniczej z Zabrza, na kt6re zaproszeni zostan,! 
przedstawiciele 4lub 5 miejscowosci, w kt6rychjest mozliwosc rozbudowy sieci gazowej; 

- w Starostwie Powiatowym w Myszkowie odbylo sit; spotkanie z Tauronem, kt6re dalo impuls 
do wsp61pracy nad rozwojem, modemizacj,! i rozbudow,! sieci niskiego i sredniego napit;cia na 

terenie powiatu myszkowskiego; 
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- prowadzone s~ rozmowy z Urzydem Marszalkowskim i Wojew6dzkim w zakresie rozliczen 
projekt6w realizowanych przez Gmint; i Miasto Kozieglowy. Czekamy na srodki z refundacji lub 
zaliczkowania; 

- odbyly sit; odbiory inwestycyjne dr6g wybudowanych tam, gdzie byly mozliwosci techniczne 
i zgody mieszkanc6w na udostypnienie gruntu. Wyrazil nadziejy , ze drogi spelniaj~ oczekiwania 
mieszkanc6w i podziykowal mieszkancom za udzielenie zg6d na dysponowanie gruntem; 

- Przedszkole w Starej Hucie bydzie wyposaZone z projektu i rna nadziejy, ze w przyszlym roku 
ten obszar wraz z infrastruktur~ zewnt;trzn~ bt;dzie zakonczony; 

- Osrodek Pomocy Spolecznej w Kozieglowach zostal wyr6miony jako jeden z najlepszych na 
terenie naszego regionu i kraju . Na kolejnej sesji Rady GiM Kozieglowy Dyrektor Osrodka Pani 
Agnieszka Klys odbierze odznaczenie od przedstawiciela Ministerstwa Rodziny i Polityki 
Spolecznej. Poinformowal, ze konca miesi~ca mozna jeszcze skladac wnioski na swiadczenie 
300+; 

- pomimo apelu Ks. Proboszcza z Lgoty Mokrzesz 0 pomoc w remoncie kapliczki, do dnia 
dzisiejszego nie wplyn~1 wniosek Parafii 0 remont zabytkowej kapliczki. Grnina i Miasto 
Kozieglowy jest otwarta na wsp6lpract; i dofinansowanie, ale naleZy opierac siy na 
dokumentach, nie na korespondencji slownej. Brak wniosku i dokument6w musi pozostac bez 
rozpoznama; 

- odbyl sit; odbi6r koncowy parkingu przy Przedszkolu w Kozieglowach, gdzie wyl~cznie 
do dyspozycji rodzic6w przywoz~cych dzieci do przedszkola i odbieraj~cych dzieci bt;dzie 12 
miejsc parkingowych; 

- zakonczono termomodemizacjy budynku komunalnego w Pinczycach, realizowany bt;dzie 
projekt termomodernizacji budynku komunalnego w Winownie; 

- zebrani otrzymali ulotki dotyc~ce realizacji ropoci~gu Boron6w-Trzebinia. Byd~ siy odbywaly 
spotkania informacyjne na ten temat. Inwestycja bydzie realizowana poprzez wskazania 
lokalizacyjne inwestycji celu publicznego. 

Ad. pkt 15 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjy 0 dzialaniach 
podejmowanych w okresie mit;dzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 24 paidziernika 2019 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzqdku obrad biei:qcej 
zwolanie wsp61nego posiedzenia Komisji 
praca nad materialami sesyjnymi. 

W okresie miydzysesyjnym do Rady Gminy i Miasta wplynyly pisma: 

- rozstrzygniycie nadzorcze Wojewody Slqskiego w sprawie stwierdzenia niewamosci Uchwaly 
nr 112IXV20 19 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 wrzdnia 2019 r. w sprawie zmiany 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli; 
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- pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 mozliwosci splaty przez Gminy i Miasto 
Kozieglowy kredytu dlugoterminowego w kwocie 3 min zl. Uchwaly 0 kredycie Rada Gminy 
i Miasta podjyla w dniu 01 sierpnia 2019 r.; 

- pismo Ministerstwa Cyfryzacji dotycz'!ce zmian ustawy 0 drogach publicznych w kwestii 
obnizenia maksymalnych stawek za zajycie pasa drogowego w odniesieniu do urz'!dzen 
infrastruktury telekomunikacyjnej. W zwi,!zku ze zmianami w ustawie konieczne jest obnizenie 
stawki oplat za zajecie pasa drogowego w odniesieniu do infrastruktury telekomunikacyjnej; 

- pismo mieszkaiIc6w Rzenisz6w -Lazy 0 wykonanie nawierzchni asfaltowej dr6g; 

- pismo Radnego Pana Wojciecha Chrapka 0 przyznanie z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy 
kwoty 10.000 zl na rzecz remontu zabytkowej kaplicy w miejscowosci Lgota Mokrzesz; 

- pismo mieszkaiIca Mzyk 0 rozwazenie mozliwosci sprzedaZy nieruchomosci , kt6r,! obecnie 
dzierzawi w obrybie ewidencyjnym Gniazd6w-Mzyki . Z informacji Pani Sohys wynika, 
ze Rada Solecka pozytywnie odniesie siy do wniosku. 

Do wiadomosci Rady wplynyly pisma: 

- pismo Zespolu Szk61 w Kozieglowach 0 zasilenie budzetu szkoly na czynnosci serwisowo
konserwacyjne central wentylacyjnych, agregat6w pomp ciepla oraz urz'ldzen centrali pomp -
w kwocie okolo 11.600 zl netto; 

- pismo Szkoly Podstawowej w Pinczycach 0 zwiykszenie budzetu szkoly 0 kwoty 35.000 zl 
na zakup kotla centralnego ogrzewania do budynku mieszcZllcego oddzialy przedszkolne; 

- pismo Stowarzyszenia Szk61 Katolickich 0 uwzglydnienie w budzecie na 2020 rok srodk6w 
finansowych na termomodernizacjy budynku szkoly w Winownie; 

- pismo Rady Soleckiej w Sied1cu Duzym 0 montaZ dodatkowego oswietlenia ulicznego ; 

- pismo jednostki OSP Rzenisz6w zawieraj,!ce potrzeby jednostki na kolejne lata; 

- pismo PERN dotycz,!ce planowanej budowy ruroci,!gu Boron6w - Trzebinia kierowane 
do Burmistrza 0 wsparcie akcji informacyjnej w zakresie planowanej inwestycji. 

Ad. pkt 16 

Radni nie zglaszaJi pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 17 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
Mieszkaniec Koziegl6w zabral glos w sprawie planowanej kanalizacji sanitamej 
w Kozieglowach i braku zg6d 27 mieszkanc6w Koziegl6w. Zapytal czy brak zg6d dotyczy 
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terenu wzdluz drogi , czy teren6w za stodolami. Zapytal czy wybrano oferenta i jakie 
S,! przewidywane koszty. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze dotyczy to terenu za stodolami. Poinformowal, ze mamy firm<;! 
projektow'!, kt6ra chce zakOIlczyc proces projektowy i uzyskac pozwolenie na budowcr, a jest 
to najdluzszy odcinek inwestycyjny sieci . Podkreslil, ze wszyscy chcemy poprawy jakosci 
:zycia i warunk6w socjalnych , a jedni drugim bardzo mocno utrudniaj,! te mozliwosci. Nie rna 
mozliwosci aby wszystkie inwestycje liniowe prowadzone byly po drogach publicznych. 
Z koniecznosci szukamy obejscia do budynk6w ze wzgl<;!du na obecne usytuowanie i odleglosci 
od zbiomik6w na nieczystosci. Inwestycja w drodze wojew6dzkiej bez remontu, przy zgodzie 
Zarz'!du Dr6g Wojew6dzkich , co najrnniej trzy krotnie podro:zy koszty ( przewierty sterowane, 
a jesli wykopowo - odbudowa calej nawierzchni drogi). 
Mieszkaniec Koziegl6w zapytal kiedy b<;!dzie przedlozone studium zagospodarowania 
przestrzennego dla Koziegl6w i Koziegl6wek, bo sprawa ci,!gnie sicr od 2007 roku i tworzy 
sicr balagan w zagospodarowaniu terenami. 
Pani Przewodnicz'!ca Rady podkreSlila, ze w Kozieglowach realizowane S,! duze inwestycje 
i ponoszone duze naklady finansowe. Moze warto wicrc zastanowic sil( nad tym, by nie robic 
inwestycji na sill(, bo mieszkancy Koziegl6w ciqgle sq niezadowoleni, a inwestowac winne 
miejscowosci. 
Burmistrz Pan Jacek Slcrczka podkreslil, ze samofZ<!d d!)Zy do tego, by Gmina i Miasto 
Kozieglowy rozwijala sil( w spos6b zr6wnowazony. Odnoscie plan6w zagospodarowania 
przestrzennego wyjasnil, ze w 2002 i 2003 r. byly podejmowane uchwaly 0 przyst,!pieniu 
do plan6w dla wszystkich miejscowosci. Jedynie dwie miejscowosci : Kozieglowy 
i Koziegl6wki mialy problemy z uchwaleniem. Dla Koziegl6wek sq cz'!stkowe plany. Pracownia 
projektowa zapewnia , ze pochyli sil( nad planem dla Koziegl6wek. Natomiast plan dla 
Koziegl6w zawsze byl oprotestowany, stqd decyzja 0 zaniechaniu planu dla Koziegl6w. 
Podkreslil, ze bez planu moma funkcjonowac .Kazdy podmiot , kt6ry spelnia warunki ustawy 
o planowaniu przestrzennym moze wyst,!pic 0 warunki zabudowy i je otrzymuje. Poinformowal, 
ze Gmina Kozieglowy jest na etapie przyjcrcia nowego Studiurn uwarunkowan 
i zagospodarowania przestrzennego dla calej Gminy. To Studiurn bylo tematem zmiany, 
r6wniez i wniosk6w z poszczeg6lnych miejscowosci. Liczylismy , ze obwodnica bcrdzie wpisana 
w ten dokument . Ma nadziejl(, ze przyjcrcie korytarza obwodnicy pozwoli nam na wkreslenie 
w ten dokurnent studyjny. Zachcrca do zapoznania siy z dokumentacj,! dotycz,!cq studium, 
korytarza obwodnicy oraz kanalizacji ,kt6rajest do wglqdu w Referacie Inwestycyjnym. 
Mieszkaniec Koziegl6w podkreSlil, ze jezeli znowu ktos oprotestuje studium , czy nie warto 
byloby opracowac wycinkowo planu - dla Rosochacza, bo mieszkancy niekorzystnie komentujq 
decyzje 0 warunkach zabudowy. Podkreslil, ze nale:zy przekazac, zwlaszcza nowym radnym, 
informacjcr ile kosztowalo nie dokoilczenie projektu przebiegu kanalizacji za stodolami 
ul. Woinickiej i dlaczego tak sicr stalo. 
Pani PrzewodnicZ'lca podkreslila, ze wlasnie dlatego odniosla siy czy warto inwestowac 
w Kozieglowach, bo wie ile wysilku i srodk6w to kosztowalo. 
Pani Soltys z Koclina, nawiqzuj'lc do podjcrtej w dniu dzisiejszym uchwaly 0 podwyzce 
za odpady zapytala co z gospodarstwami, kt6re nie posiadaj'l koszy, bo s,! gospodarstwa, kt6re 
deklaracji nie zlo:zyly, a smieci s,! pozostawiane na przystankach autobusowych i placach zabaw. 
Zapytala czy firmy maj,! obowi,!zek posiadania koszy, bo zdarza sil( ze dochodzi do spalania 
odpad6w z dzialalnosci. 
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Pani PrzewodnicZl/ca zwr6cila si~ do Pana Burmistrza 0 dokonanie weryfikacji deklaracji. 
Wyjasnila, ze kaZda firma ma obowi'lzek posiadania pojemnik6w na odpady. lezeli dojdzie do 
palenia odpad6w nalety wezwae Policj~. 
Pani Soltys z Koziegl6wek poinformowala, ze byly przypadki palenia odpad6w choinkowych, 
co zostalo zgloszone na Policj~ i osoby te zostaly ukarane. 
Pan Burmistrz podkreslil, ze (e glosy S'l bardzo wame i istotne dla gospodarki smieciowej. 
Ape\owal 0 zglaszanie os6b , kt6re nie posiadaj'l pojemnik6w na odpady, jezeli takie osoby 
s,! na terenie solectw , a bydzie to zweryfikowane. Z informacji referatu zajmuj,!cego si~ 

gospodark,! smieciow,! wynika, ze 100% gospodarstw obj~tych jest gospodark,! smieciow,!. 
lezeli jednak pojawi,! siy informacje 0 siedliskach nie posiadaj,!cych takich urZl/dzen, bydzie 
to zweryfikowane oraz zweryfikowana zostanie ocena pracownik6w, kt6rzy si~ tym zajmuj'l. 
Odnosnie wytwarzania odpad6w z dzialalnosci gospodarczej wyjasnil, ze po winny bye dwa 
niezaleme pojemniki na odpady - na odpady komunalne i na odpady z dzialalnosci 
gospodarczej. 
Pani Przewodnicz'!ca podkreslila, ze faktem jest brak kontroli zar6wno w gospodarce 
smieciowej jak i w podatkach od nieruchomosci. Nie ma jednostki kt6ra moglaby 
to weryfikowae i nadzorowae. Planuje siy ze wplywy z podatku od nieruchomosci w 2020 roku 
byd,! wyzsze 0 kwoty 826.000 zl w stosunku do roku biez'!cego, a powinny bye co najmniej 
trzykrotnie wyzsze. Powodem tego jest brak kontroli. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze nie mamy mozliwosci kontroli odpad6w produkcyjnych 
przedsiybiorcow. Mozemy jedynie odpowiadae za odpady komunalne . 
Pani Przewodnicz'!ca zapytala czy, jezeli znamy ilose zgloszonych dzialalnosci gospodarczych, 
jezeli koszy jest 50% mniej , to mozemy to zweryfikowae. 
Pan Burrnistrz wyjasnil, ze nie mamy informacji 0 ilosci koszy w dzialalnosci gospodarczej . 
Podmioty nie maj,! obowi'lzku informowae 0 tym Urzydu Gminy. Podmiot gospodarczy 
prowadzi indywidualn,! karty odpad6w i jest rozliczany przez inne instytucje. Podkreslil, 
ze na pewno po tym sygnale Pani Soltys dokonamy kwerendy wszystkich deklaracji podatnik6w 
za odpady i jezeli s,! gospodarstwa nie objyte tym obowi,!zkiem, wyci,!gniyte byd,! wnioski. 
W Referacie zajmuj,!cym siy gospodark,! odpadami s,! osoby odpowiedzialne za to i z ich strony 
zapewnienia na ka:i:dej naradzie i spotkaniu padaj,!. Jezeli mialoby miejsce spalanie odpad6w , 
prosil 0 zglaszanie tego do Referatu Rolnictwa i Ochrony Srodowiska i w6wczas bydziemy 
interweniowae. 
Soltys z Markowic zapytal czy punkt lekarski w Markowicach bydzie czynny, 
bo od mieszkanc6w uslyszal, ze od 1 stycznia 2020 r. nie bydzie tam lekarza. 
Pan Andrzej Sz6stak poinformowal, ze w dniu 03.12 .br. bydzie posiedzenie Rady Spolecznej 
ZOZ, kt6rej jest czlonkiem, wiyc zada to pytanie. 
Pani PrzewodnicZl/ca poinformowala, ze prawdopodobnie od 1 stycznia dw6ch lekarzy konczy 
praktyky lekarsk,!, a na dzieil dzisiejszy s,! trudnosci z pozyskaniem lekarzy rodzinnych 
na tereny wiejskie. 
Soltys z Siedlca Du:i:ego proponowal, by protokoly z sesji umieszczane byly na BIP w tym 
samym czasie co na tablicy ogloszen w biurze Rady, bo w BIP protokoly pojawiaj,! 
siy w p6iniejszym czasie. 
Pani Przewodnicz'!ca Rady wyjasnila, ze protok61 po podpisaniu umieszczany jest w BIP. 
Soltys z Krusina poinformowal, ze w wyniku rozm6w trzech klub6w pilki nomej powstala 
inicjatywa powolania jednego klubu gminnego. Zaprosil zainteresowanych na spotkanie 
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zaloZycielskie klubu sportowego, ktore odb~dzie si~ w dniu 7.12.br. 0 godz. 16,00 w Gimnazjum 
w Kozieglowach. 

Pani Przewodnicz~ca Rady zaprosila zebranych na Widowisko Mikolajkowe, ktore odb~dzie si~ 
w dniu 7.12.br 0 godz. 17,00 w Domu Kultury w Kozieglowach. 
Nast~pnie poprosila Radych i Sohysow 0 to, by do konca tygodnia zdeklarowali pomoc, 0 ktorej 
wczeSniej rozmawiali. 

Pani Przewodnicz~ca poinformowa!a, ze na nast~pnej Sesji zostanie wr~czone odznaczenie 
dla Dyrektora Osrodka Pomocy Spolecznej Pani Agnieszki Klys, ktora jest wyj~tkow~ osob~ 
i w pelni zasluguje na takie wyroznienie. Podzi~kowala Pani Dyrektor i pracownikom Osrodka 
Pomocy Spolecznej za peln~ zaangazowania prace; . 
Pan Antoni Bielecki zapytal 0 projekt fotowoltaiki. Zapytal tez kiedy rozpocznie si~ remont 
DK-l. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze na dzien dzisiejszy nie rna jeszcze decyzji co do projektow 
rezerwowych. Pomimo wniosk6w do Ministerstwa Urzlld Marszalkowski nie otrzymal jeszcze 
odpowiedzi. S4d w projekcie budzetu GiM na 2020 rok nie zapewniono tego finansowania, 
poniewaz nie mamy takiej deklaracji. 
Poinformowal, ze obecnie w zwi~zku z remontem drogi 791 samochody kieruj~ si~ na DK-lst~d 
kierunek wschodni jest mocno obci~zony. Ma nadzieje;, ze z koncem roku skonczy si~ etap 
niepokoju zwi~zany ze wzmozonym ruchem poprzecznym. Generalna Dyrekcja Dr6g 
i Autostrad informuje, ze obwodnica Cz~stochowy z koncem br. w podstawowym zakresie 
odcinek zostanie udrozniony. Remon! DK-1 byl uwarunkowany otwarciem autostrady , 
a przewidywany termin to czerwiec 2020 r. i jest to wpisane w program rz~dowy poprawy 
bezpieczenstwa , a Generalna Dyrekcja Drog i Autostrad rna na to srodki . Wydalismy pozytywne 
opinie co do pewnych dokument6w zwi~zanych z ubieganiem si~ 0 pozwolenie na budow~. 
Mysli , ze nowy uklad komunikacyjny poprawiony, be;d~cy przedmiotem licznych spotkail 
i dyskusji zostanie wdrozony w Zycie i poprawi w sposob znaczllcy bezpieczenstwo na DK-l. 

Ad. pkt 18 

Wobec wyczerpania porz~dku obrad Przewodnic~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
zamkne;la obrady trzynastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzie;kuj~c radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady trzynastej Sesji zakonczono. 

Protok61 sp~r"""~;la: 
urszula~~ 


